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NECHYBĚLI MUZIKANTI. Tříkrálový průvod centrem Třebíče opět doprovázeli skvělí muzikanti pod vedením Petra Matouš-
ka, učitele základní umělecké školy, který zahrál na trubku. Úspěšně mu sekundoval na stejný nástroj Jaroslav Kudláček, 
absolvent lidové školy umění, a dále hráli tři žáci Petra Matouška ze základní umělecké školy Lubor Pokorný a Jiří Konečný 
na baskřídlovku a Jaroslav Hradecký na trubku. Foto: Antonín Zvěřina

Třebíč má rozpočet na letošní rok
Mezi největší investice patří 

dokončení opravy zimního sta-
dionu a areálu Polanka. 
� Antonín Zvěřina

Rada města Třebíč doporuči-
la zastupitelstvu schválit rozpočet 
města Třebíče na rok 2025. Přílohy 
obsahovaly schválení investičních 
akcí nad milion korun a jejich �nan-
cování na rok 2025, schválení plánu 

hospodářské činnosti města Třebí-
če. Zastupitelům bylo doporučeno 
schválit střednědobý výhled rozpoč-
tu do roku 2029.

Na jednání zastupitelstva ve čtvr-
tek 23. ledna rozpočet představil 
starosta Pavel Pacal. Zastupitelstvo 
drtivou většinou hlasů rozpočet 
schválilo. Město hodlá hospodařit s 
příjmy zhruba 930 milionů korun. 
Počítá s plánovanými výdaji v částce 
přes 1,3 miliardy korun. 

Rozdíl 382 milionů korun míní 
pokrýt z úspor z předchozích let a 
úvěrem. Do rozvoje město investu-
je téměř 470 milionů korun. Pacal 
poděkoval �nančnímu odboru měst-
ského úřadu za přípravu rozpočtu.

Loňské hospodaření města skon-
čilo schodkem přes 148 milionů 
korun. Ten je menší než původně 
schválený. Pacal konstatoval, že se 
snížení podařilo díky většímu výbě-
ru daní a získaným dotacím.

Na předcházející tiskové konferen-
ci Pacal upozornil, že si rada města 
vyhradila pravomoc rozhodnout o 
poskytnutí dotací do 250 tisíc korun. 
Nastínil, že mezi hlavní úkoly patří 
dokončení úprav plaveckého areá-
lu Polanka včetně okolí a dokončení 
rekonstrukce zimního stadionu. 

Mezi další investiční akce patří 
vybudování parkoviště v ulici Suši-
lova, pokračovat bude zasíťová-
ní pozemků pro rodinné domky ve 
čtvrti Nehradov a zasíťování prů-
myslové zóny Rafaelova II. 
 (Pokračování na str. 3)

Radnice postaví 
hasičům sklad

Multifunkční sklad postaví město 
Třebíč v místní části Pocoucov. Ten 
převážně využije tamní Sbor dob-
rovolných hasičů. Stavba si vyžádá 
necelých 900 tisíc korun a radni-
ce plánuje dokončení do poloviny 
letošního roku.  –zt-

Linka 14 bude 
pokračovat

Smlouvu o spolupráci v zajiště-
ní dopravní obslužnosti linky 14 se 
společností STOP SHOP CZ uza-
vřelo město Třebíč. Starosta Pavel 
Pacal informoval, že smlouva potrvá 
po dobu deseti let, pokud letos od ní 
jedna strana neodstoupí. Jedná se o 
pokračování zaběhnutého systému. 
 –zt- 

Farnost pokračuje 
s opravou střechy
Sbírka na novou střechu kostela sv. 

Martina v Třebíči o vánočních svát-
cích činila 101.400 korun. V letoš-
ním roce farnost plánuje dokončit 
opravu střechy ve IV. etapě v celkové 
výši okolo 1,5 milionu korun. Před-
pokládaný podíl farnosti bude asi 
800 tisíc korun.  –zt-

Farnosti 
pořádají ples

Ples třebíčských farností se usku-
teční v pátek 14. února v Národním 
domě Třebíč. Organizátoři děku-
jí za dary do hry o ceny, nosit je lze 
do sakristie kteréhokoli ze tří třebíč-
ských kostelů do neděle 9. února. 
Přivítají také dobrovolníky do orga-
nizace plesu.  –zt-

Vytyčili pozemky
Dvě lokality na umístění foto-

voltaických panelů schválilo třebíč-
ské zastupitelstvo. Jedna se nachá-
zí v areálu statku Duběnka. Druhá 
se nachází po levé straně v polích 
od silnice na Budíkovice. Umístění 
umožňuje nízká bonita půdy.  –zt-


